
OSNOVNA SKOLA (LJUDEVIT GA.l)
KRAPINA

ZAPISNIK

Sa 17. sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole <Ljudevit Gaj> Krapina odrZane 22. 10"
2018. s podetkom u 12,00 sati u prostorijama Matidne Skole u Krapini.

Sjednici su nazodni dlanovi Skolskog odbora: Mira Benc, Helena Hudi, Suzana Pracai6
Ivica HrSak i Katarina Posilovi6

Uz dlanove Skolskog odbora sjednici su nazodne ravnateljica Skole Dragica Belo5evii, tajnica
Nevenka Krsnik i radunovoda Biserka Konig

Izodni: lvanZubic - opravdano, Rajna Presedki -opravdano

Predsjednica Skolskog odbora otvara sjednicu i pozdravlja sve prisutne. Konstatirala je da je sjednici
nazodno 5 dlanova od ukupno 7 dlanova pa Skolski odbor moZe donositi pravovaljane odluke.

Za danaSnju sjednicu usvojen je slijededi

DNEVNI RED:

1. Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Skolskog odbora;
2. Prijedlog Financijskog plana OS ,,L.1.Gai" Krapina za razd,oblje 2019.-2021.;
3. Utvrdivanje uvjeta za prenamjenu tavanskog prostora u udionidki prostor u Matidnoj

Skoli u Krapini;
4. Pitanja i prijedlozi;

Ad.l.) Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 16. sjednice Skolskog odbora.

Ad.z) ilanovi Skolskog odbora upoznati su s prijedlogom Financijskog plana Skole zaruzdobljd
2019. - 2021. Ravnateljica i radunovoda dale su dodatna poja5njenja pojedinih stavki Financijskog
plana. Utvrcleni prijedlog Financijskog plana prosljecluje se osnivadu Gradu Krapini.

Ad.3.) ilanovi Skolskog odbora razgledalisu tavanski prostor Skole u vezi utvrdivanja mogu6nosti da
se tavanski prostor preuredi u udionidki prostor. Preuredenjem prostora stvorili bi se uvjeti da svi
udenici niLihrazreda budu stalno u jutarnjoj smjeni. Ravnateljica iznosi da 6emo podetkom studenog
izvr5iti ispitivanje statike objekta, Ukoliko bi statika zadovoljavala od arhitekt abi zatrafiili izradu
troSkovnika.

Ad.4.) Pitanja i prijedloga nije bilo.
Zavr5eno u 12,40

Klasa: 003-06/18-01/8
Ur.broj. 21 401 0 I -380- 1 4-0 I - 1 8-2
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